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BESLUITENLIJST OPENBAAR 
 
Openbare vergadering van het Bestuur van Reinigingsdienst Waardlanden  
d.d. 29 september 2022 
 
 
Aanwezig: 
Arjan Meerkerk  Gemeente Hardinxveld-Giesendam (waarnemend voorzitter) 
Teus Meijdam  Gemeente Vijfheerenlanden  
Mark de Boer  Gemeente Gorinchem    
Johan Quik  Gemeente Molenlanden 
Hans van den Brule  secretaris/directeur 
 
Alsmede: 
Hans Demmers  controller  
Caroline Redelijkheid  managementassistente (verslag) 
 
 

Agendapunt Besluit 

1. Opening en mededelingen  
 

De waarnemend voorzitter opent de vergadering om 9.32 uur  
 
Agendapunt nummer 8 Verdeling portefeuilles in het bestuur, wordt als 
eerste besproken. 
 
Afgesproken om in de toekomst de reeds via de mail vastgestelde 
besluitenlijst, ter kennisname als bijlage toe te voegen. 
 

  8. Verdeling portefeuilles in het  
       bestuur 

De heer Meerkerk stelt zich kandidaat voor het voorzitterschap maar 
benadrukt vooral het belang van samenwerking en vertrouwen in 
elkaar. 
De heer Meijdam stelt zich ook kandidaat voor het voorzitterschap. Hij 
heeft door in het verleden al lid van het bestuur te zijn geweest, een 
geschiedenis met Waardlanden en heeft veel affiniteit met de 
afvalbranche.  
De heer Johan Quik ambieert de functie van het voorzitterschap niet. 
Hij is van mening dat het in een tijd met veel veranderingen een 
voordeel kan zijn om geen binding te hebben met het verleden.  Zijn 
voorkeur gaat dan ook uit naar de heer Meerkerk. 
De heer De Boer ambieert het voorzitterschap ook niet. Zijn voorkeur 
gaat uit naar de heer Meerkerk. 
 
Omdat communicatie een belangrijk onderdeel is van het nieuwe 
beleid, is besloten hier een aparte portefeuille van te maken. 
 
Het bestuur heeft de rollen als volgt verdeeld: 

1. Dhr. Meerkerk wordt voorzitter 
2. Dhr. Meijdam wordt vicevoorzitter 
3. Dhr. Quik wordt portefeuillehouder Financiën 
4. Dhr. De Boer wordt portefeuillehouder Personeelszaken en 

Communicatie 
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Met deze verdeling wordt het voorstel vastgesteld. 
 

2. Vaststellen inzamelvoorzieningen 

per woonsituatie (standaardset) 

In de huidige situatie zijn de standaardsets niet gemaximeerd en heeft 
het geen verdere financiële consequenties. Alle inwoners betalen dus 
voor de extra containers. Met dit voorstel betaalt de inwoner die een 
extra container wil, zelf voor de extra container. 
Conform vastgesteld. 
 

3. Evaluatie “Een tweede leven voor 

gebruikte fietsen” 

De heer Quik vraagt zich af waarom de kringloop Nieuw-Lekkerland 
niet meedoet in dit plan. 
De heer Van den Brule geeft aan dat Kringloop GAiN uit Nieuw-
Lekkerland geen werkplaats heeft. Zodra deze er wel komt kunnen zij 
aansluiten bij dit project. Iedere partner die zich meldt, wordt bediend. 
Er zijn voldoende fietsen. 
De heer Meijdam vraagt of er meer communicatie rondom dit plan kan 
komen. Veel inwoners zijn niet op de hoogte. 
De heer Van den Brule geeft aan dat tijdens de evaluatie nog een 
moment komt voor een persbericht.  
Er is een moment geweest dat er geen communicatie is geweest 
vanwege de enorme aanlevering van fietsen. De werkplaatsen konden 
deze hoeveelheid niet aan. 
Conform vastgesteld. 
 

4. Zwerfafvalmonitor 2022 

(meetronde I | voorjaar | mei)  

De heer De Boer merkt op dat het zwerfafval een blijvend probleem is. 
Er is veel zwerfafval in gemeente Gorinchem. 
De heer Quik vertelt dat er in Nieuw-Lekkerland een hele actieve club 
vrijwilligers het zwerfafval opruimt. In heel gemeente Molenlanden zijn 
veel groepen vrijwilligers met dit initiatief.  
De heer Meijdam geeft aan dat er een stijging is van bijplaatsingen van 
afval door de plaatsing van de ondergrondse containers in Vianen. 
De heer Van den Brule geeft aan dat de monitor een belangrijke functie 
heeft als nulmeting voor de bijplaatsingen na afsluiting van de 
ondergrondse containers. Ook wordt landelijk gevolgd wat het effect is 
van statiegeld op kleine plastic flesjes en blikjes.  
Conform vastgesteld. 
 

5. Toekomst van de 

zwerfafvalsubsidie 

Conform vastgesteld. 

6. Begrotingswijziging als gevolg van 

verschuivingen in de 

begrotingsposten 

Het zijn wijzigingen in de lopende begroting doordat de invoering van 
het nieuwe afvalbeleid opschuift en de instroom van nieuwe 
medewerkers. In verband met rechtmatigheid mag er bij uitgaven maar 
een paar procent van de begroting worden afgeweken. Daarom moet 
er nu formeel een begrotingswijzing worden ingediend. Anders dreigt 
een afkeur van de jaarrekening. Er is geen tekort. 
De heer Demmers stelt voor het voordeel in de verwerkingskosten 
voorlopig te parkeren. Over enkele maanden volgt de jaarrekening en 
kan alsnog over de middelen worden beslist. Dan is er een volledig 
financieel beeld.  
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De heer Meerkerk vraagt zich af of een zienswijzetraject zinvol is. Er 
valt voor de raad eigenlijk niets te kiezen en er zijn geen financiële 
gevolgen voor de gemeente. De raden moeten niet belast worden met 
administratieve wijzigingen.  
De heer Van den Brule deelt deze mening. Hij geeft aan dat onze 
regeling niet voorziet in uitzonderingen. Er moet een zienswijze worden 
gevraagd, ook voor hele kleine en administratieve aanpassingen. 
De heer Demmers geeft aan dat in de eerstvolgende statutenwijziging 
een artikel zal worden opgenomen, waarin uitzonderingen zijn 
benoemd. Deze statutenwijziging moet ook voor zienswijzen naar de 
raden.  
Conform vastgesteld. 
 

7. Vaststellen van de stemverhouding 

in het bestuur 

De heer Meijdam vraagt of de gewogen stemming nog wel van deze 
tijd is. 
De heer Van den Brule geeft aan dat de regels over stemverhoudingen 
zijn opgesteld voor een groter bestuur. De regel dat er tenminste 3 
bestuursleden vóór een voorstel moeten stemmen, zorgt ervoor dat in 
een vierhoofdig bestuur de mogelijkheid bestaat dat er geen beslissing 
kan worden genomen over een wettelijke verplichting, zoals de 
begroting en jaarrekening. Het advies is om er nu niets aan te 
veranderen. Als de statuten in de toekomst een aanpassing nodig 
hebben kan er alsnog gekeken worden naar de stemprocedure.  
Allen zijn het hiermee eens. 
Conform vastgesteld.  
 

8. Rondvraag Geen 
 

 

Aldus vastgesteld en goedgekeurd door alle bestuursleden van Reinigingsdienst Waardlanden  
 

 
 
 
 
 
 

 

J.A.. Meerkerk 
Voorzitter 

H. van den Brule 
Secretaris 

 

Arjan Meerkerk (Dec 24, 2022 08:42 GMT+1)
Arjan Meerkerk

Hans van den Brule (Dec 24, 2022 10:02 GMT+1)
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